

Glamping in the Valais

Selection & Text: Verena Edinger



Cosy, Family, Deluxe oder Suite – die 18 Pods variieren in Grösse und Design.
Cosy, Family, Deluxe or Suite – the 18 pods vary in size and design.

Kuscheliger Kokon: Im Whitepod Eco-Luxury Hotel lässt es sich ebenso komfortabel wie ökologisch entspannen.

Sie wollen inmitten unberührter Natur aufwachen, aber Camping ist nicht so Ihr Ding? Kein Problem! In den 18 kupfelförmigen Zelten des Whitepod Eco-Luxury Hotel müssen Sie nicht auf Komfort verzichten: gemütliches Kingsize-Bett, voll ausgestattetes Badezimmer, WiFi, grosses Frühstücksbuffet und tägliche Teatime im haus-eigenen Restaurant Les Cerniers. Komplettiert durch eine Sauna, in der Sie sich nach winterlichen Waldspaziergängen und Skifahrten in den Walliser Bergen wieder aufwärmen können.

Um den traumhaften Alpenblick auch für künftige Generationen zu bewahren, werden die Pods umweltfreundlich mit Holzpellets beheizt, der Wasser- und Stromverbrauch wird niedrig gehalten und auf grosse Plastikverpackungen verzichtet. Die Spezialitäten der Küche werden von lokalen Produzenten bezogen.

Weiss im Winter, grün im Sommer: Damit sich die Zelte optimal in die natürliche Landschaft einfügen, variiert die Aussenhülle farblich der Saison entsprechend. Der eingeschränkte Autoverkehr und die limitierte Nachtbeleuchtung auf dem Gelände sorgen dafür, dass man wunderbar zur Ruhe kommen kann.





Nicht nur fantastisch schlafen, sondern auch grandios schlemmen: Im «Cerniers» wird der Gaumen mit lokalen Spezialitäten verwöhnt.
Not only a fantastic sleep, but also a great feast: In the "Cerniers" the palate is spoiled with local specialities.

Cosy cocoon: The Whitepod Eco-Luxury Hotel is comfortable as well as environmentally friendly.

You'd love to wake up in the middle of untouched nature, but camping isn't your thing? No problem! In the 18 dome-shaped tents of the Whitepod Eco-Luxury Hotel, you don't have to forego any comforts, like the cosy king-size bed, fully equipped bathroom, extensive breakfast buffet, and daily teatime at the in-house Les Cerniers restaurant. Complemented by a sauna where you can warm up after winter walks in the forest and skiing in the Valais mountains. In order to preserve the fabulous Alpine view for future generations, the pods

are operated in an eco-friendly way. They are heated with wood pellets, the water and electricity consumption are kept low, and no large plastic packaging is used. The specialities offered by the kitchen are sourced from local producers.

White in winter, green in summer: So that the tents blend into the natural landscape, the colour of the outer shell varies according to the season. The restricted traffic and limited night-time lighting on the premises ensure that you can settle down and relax in a wonderfully tranquil atmosphere.

whitepod.com

.swiss*

* .swiss doesn't mean the airline. Like .com or .ch, .swiss is a domain ending. It's perfect for companies who care about Swissness. You can register a .swiss domain with Hostpoint. It's fast and first-class.

Simply internet.



HOSTPOINT